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Transportudvalget har i brev af 18. juli 2024 stillet mig følgende 

spørgsmål (TRU alm. del), som jeg hermed skal besvare. Spørgs-

målet er stillet efter ønske fra Kenneth Fredslund Petersen (DD). 

Spørgsmål nr. 401: 

Er ministeren enig i, at færdiggørelsen af Hærvejsmotorvejen er et 

vigtigt element i fremtidssikringen af kapaciteten i Jyllandskorri-

doren og sikring af fornyet udvikling længere mod vest i Jylland? 

Vil ministeren i bekræftende fald prioritere, at der afsættes midler 

til gennemførelse af de resterende miljøkonsekvensvurderinger og 

anlæggelse af de endnu ufinansierede strækninger Haderslev- Bil-

lund, Give-Klode Mølle og Løvel-Sønderup? 

Svar: 

Jeg er meget optaget af en fremtidssikring af vejkapaciteten i Jyl-

landskorridoren, og derfor er det vigtigt, at der med Infrastruktur-

plan 2035 blev afsat 5,9 mia.kr (2021-priser) til den midtjyske mo-

torvej.  

Det fremgår samtidig af Infrastrukturplan 2035, at de resterende 

dele af den midtjyske motorvej kan prioriteres i kommende inve-

steringsplaner.  

Med venlig hilsen 

Thomas Danielsen 
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